
 Protokół Nr LXIII/18 
z sesji Rady Miejskiej w Radkowie 
z dnia 30 października 2018 roku 

 
 

Otwarcie obrad  - godz. 1508 

Zamknięcie obrad  - godz. 1840 

 

Ad. 1 
 
Obrady LXIII sesji Rady Miejskiej w Radkowie otworzył Przewodniczący RM witając radnych i 
przybyłych gości. 
 

Ad. 2 
 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący RM stwierdził, że obrady są prawomocne - w 
sesji uczestniczyło 14 radnych (lista obecności radnych, lista obecności sołtysów, gości 
zaproszonych oraz lista pracowników Urzędu Miasta i Gminy stanowią załączniki do 
protokołu). 
  
Ad. 3 
 
Na sekretarza obrad Przewodniczący RM powołał radnego Pawła Wielgusa. 
 
Ad. 4 
 
Przewodniczący RM - zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji Rady Miejskiej z 
dnia 28 września 2018 roku. 
 
Nie wniesiono uwag do w/w protokołu i przystąpiono do głosowania nad jego przyjęciem: 
Głosowało 14 radnych:   za - 13    przeciw -  0    wstrzymało się - 1. 

 

Ad. 5 

 
Przewodniczący RM - zapytał czy są uwagi i propozycje do dostarczonego radnym porządku 
obrad (proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu). 
 
Burmistrz - wniósł o wprowadzenie do proponowanego porządku obrad w pkt. 5a tj: 
wręczenie gratulacji dla uczniów i ich nauczyciela za zdobycie nagrody w konkursie 
„Kulturalna wyprawa” organizowanym przez Starostwo Powiatowe w Kłodzku. Burmistrz 
wprowadził autopoprawkę do DRUKU NR 8 w sprawie stawek podatku od środków 
transportowych w § 1 pkt.4 w tabeli po słowie całkowita należy dodać słowo zespołu i po 
słowie przyczepa należy dodać słowo w tonach - dodał, że zmiany są istotne aby zachować 
logiczny ciąg znaczenia określeń sprzętu i odczytał treść po naniesionej autopoprawce. 
Wniósł również autopoprawkę do DRUKU Nr 11 w sprawie zasad zgłaszania projektów 
uchwał w ramach obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej w § 4 ust. 3 liczbę 100 zastąpić 
liczbą 200. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem porządku obrad z uwzględnieniem propozycji 
zgłoszonej przez Burmistrza. 
Głosowało 14 radnych:  za - 14     przeciw -  0    wstrzymało się - 0. 



 
Ad. 5a 

 
Burmistrz - poinformował, że był uczestnikiem konferencji turystycznej w Wambierzycach na 
której zostali nagrodzeni uczniowie szkoły podstawowej w Radkowie i radny A. Mielniczuk. 
Podziękował uczniom i nauczycielowi za zaangażowanie i pracę na rzecz Gminy i Szkoły. 
Burmistrz wręczył nauczycielowi Aleksandrowi Mielniczuk i uczniom Szkoły Podstawowej w 
Radkowie Kacprowi Przybyłek i Patrycji Stach listy gratulacyjne i upominki za zdobycie 
nagrody w konkursie „Kulturalna wyprawa” organizowanym przez Starostwo Powiatowe w 
Kłodzku.  
Wyświetlono film przygotowany przez uczniów z wycieczki rowerowej do Wambierzyc za 
który otrzymali nagrodę. 
 
Ad. 6 
 
Burmistrz - złożył sprawozdanie ze swoich prac w okresie międzysesyjnym za okres od 29 
września 2018 roku do 30 października 2018 roku (sprawozdanie stanowi załącznik do 
protokołu).  

 
Przewodniczący RM zapytał czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 
Nikt z radnych nie miał pytań. 
 
O godz.1617 Przewodniczący RM ogłosił przerwę. 
O godz.1630 Przewodniczący RM wznowił obrady.   
 
Ad. 7 
 
Przewodniczący RM - poprosił Burmistrza o złożenie informacji dotyczącej przygotowania 
gminy do sezonu zimowego na terenie Miasta i Gminy Radków. 
 
Burmistrz - złożył informację dotyczącą przygotowania gminy do sezonu zimowego na 
terenie Miasta i Gminy Radków (informacja stanowi załącznik do protokołu). 
 
Przewodniczący RM zapytał czy radni mają pytania do przedstawionej informacji. 
Nikt z radnych nie miał pytań. 
 
Ad. 8 
 
Przewodniczący RM - poprosił dyrektora GCKSiT w Radkowie o złożenie sprawozdania z 
działalności GCKSiT za sezon. 
 
M. Kusiakiewicz - dyrektor GCKSiT w Radkowie - złożył sprawozdanie z działalności 
Gminnego Centrum Kultury, Sportu i Turystyki za sezon 2018r.(sprawozdanie stanowi 
załącznik do protokołu).  
 
Przewodniczący RM zapytał czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 
Nikt z radnych nie miał pytań. 
 
Ad. 9 
 
Przewodniczący RM - poprosił Kierownika referatu Oświaty, Kultury i Sportu o złożenie 
informacji o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Radków w roku szkolnym 2017/2018. 
 



L. Jagódka - Kierownik Referatu Oświaty, Kultury i Sportu - złożyła informację o stanie 
realizacji zadań oświatowych Gminy Radków w roku szkolnym 2017/2018 (informacja 
stanowi załącznik do protokołu).  
 
Burmistrz - przedstawił kwoty zaangażowania na oświatę, które w roku szkolnym 2017/2018 
wyniosły 13.433.512,00 zł. Jest to bardzo wysoka kwota i należy zacząć podejmować 
oszczędnościowe działania. Rozpoczęta reorganizacja zespołów szkolno-przedszkolnych ma 
na celu nie pogarszanie warunków pobytu w placówkach nauczycieli i personelu ale ma 
wymusić oszczędności. Oszczędności powinny być poszukiwane w obsłudze technicznej, w 
nakładach na bazę, w ogrzewaniu, w dowozach uczniów do szkół które obciążają budżet 
gminy. Poszczególne wydatki, które zmuszają gminę aby angażować środki budżetowe które 
nie powinny być kierowane na te obszary edukacji powodują osłabienie działań 
inwestycyjnych również na placówki oświatowe. Burmistrz poprosił o mądre gospodarowanie 
środkami oraz o zastanowienie się jak zmniejszyć koszty. Podziękował za umiejętne 
korzystanie z bazy oraz za dobre wyniki nauczania. Burmistrz spodziewa się, że w 
najbliższym czasie dyrektorzy przedstawią kierunki, które powinny być realizowane w 
placówkach oświatowych.  
 
R. Borkowski - Dyrektor Szkoły Podstawowej z Oddziałami Integracyjnymi w Ścinawce 
Średniej złożył informacje o funkcjonowaniu i kierunkach rozwoju szkoły w roku szkolnym 
2018/2019 (informacja stanowi załącznik do protokołu).  
 
D. Florczak - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Radkowie złożyła informacje o stanie realizacji 
zadań oświatowych w roku szkolnym 2017/2018 (informacja stanowi załącznik do protokołu). 
 
M. Kaleta - Białas - Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Ścinawce Dolnej złożyła 
informacje o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2017/2018  (informacja 
stanowi załącznik do protokołu). 
 
M. Kaniewska - Z-ca Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Wambierzycach złożyła 
informacje o stanie zadań oświatowych w roku szkolnym 2017/2018 (informacja stanowi 
załącznik do protokołu).  
 
Burmistrz- oczekuje od dyrektorów przedłożenia kierunków rozwoju szkół. Poprosił 
kierownika referatu Oświaty o wystosowanie pisma do dyrektorów szkół o opracowanie 
takiego programu, który będzie mówił o kierunku i jego kosztach realizacyjnych lub o zmianie 
kierunku z powodu braku możliwości finansowych. 
 
Beata Chmielnicka - Z-ca Dyrektora Gminnego Przedszkola Publicznego z Oddziałami 
Integracyjnymi w Radkowie złożyła informacje o funkcjonowaniu placówki w roku szkolnym 
2017/2018  (informacja stanowi załącznik do protokołu). 
 
D. Pawlicka  - Dyrektora Integracyjnego Radkowskiego Zespołu Żłobków złożyła informacje  
o funkcjonowaniu placówki w roku szkolnym 2017/2018 (informacja stanowi załącznik do 
protokołu). 
 
B. Sobczyńska - podzieliła się uwagami Komisji Oświaty, które zauważyła poprzez swoje 
wyjazdowe posiedzenia do placówek oświatowych. Placówki oświatowe są bardzo dobrze  
wyposażone jest wysoki standard techniczny oraz wzrost wyników nauczania w placówkach 
oświatowych. Podziękowała dyrektorom i nauczycielom szkół, Burmistrzowi oraz Radzie 
Miejskiej za nowy wizerunek placówek oświatowych.  
 
Burmistrz - odniósł się do informacji złożonej przez dyrektora przedszkola - zapytał, czy 
przedstawione  kierunki dotyczą samodzielnego przedszkola w Radkowie czy wszystkich 
przedszkoli na terenie Gminy. Burmistrz poprosił dyrektora przedszkola o przedyskutowanie 



z dyrektorami szkół o kierunkach rozwoju. Przedstawione kierunki rozwoju w złożonej 
informacji różnią się z przedstawionymi przez dyrektorów szkół. 

 
O godz.1817 Przewodniczący RM ogłosił przerwę. 
O godz. 1827 Przewodniczący RM wznowił obrady.   
 
 
Ad. 10 
 
DRUK NR 1 w sprawie przyjęcia Strategii rozwoju społeczno-gospodarczego 
południowej i zachodniej części Dolnego Śląska, zwanej „Strategią Rozwoju Sudety 
2030”   
 
Przewodniczący RM - poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Przybycień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych:      za -14     przeciw - 0      wstrzymał się - 0. 
 
DRUK NR 2 w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia  odpłatności za 
pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych mieszkańców Gminy 
Radków 
 
Przewodniczący RM - poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Przybycień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały przy 2 głosach przeciwnych. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych:    za - 14       przeciw -  0      wstrzymał się -  0. 
 



DRUK NR 3 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Miejsko-Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2018 oraz Miejsko-
Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2018 
 
Przewodniczący RM - poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały: 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Przybycień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych:    za - 14       przeciw -  0      wstrzymało się -  0. 
 
DRUK NR 4 o zmianie uchwały w sprawie utworzenia jednostki organizacyjnej gminy 
Radków, działającej w formie jednostki budżetowej pod nazwą Radkowski Zespół 
Żłobków oraz nadania jej statutu 
 
Przewodniczący RM - poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Przybycień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych:     za - 14     przeciw - 0        wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 5 o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Radków 
 
Przewodniczący RM - poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Przybycień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 



B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Głosowało 14 radnych:     za - 14       przeciw - 0      wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 6 w sprawie zmian w budżecie Gminy Radków na 2018 rok 
 
Przewodniczący RM - poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Przybycień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych:     za - 14     przeciw - 0        wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 7 w sprawie podatku od nieruchomości 
 
Przewodniczący RM - poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Przybycień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych:     za - 14     przeciw - 0        wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 8 w sprawie stawek podatku od środków transportowych 
 
Przewodniczący RM - poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Przybycień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 



R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały z naniesioną 
autopoprawką: 
Głosowało 14 radnych:     za - 14     przeciw - 0        wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 9 w sprawie Statutu Gminy Radków 
 
Przewodniczący RM - poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Przybycień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych:     za - 14     przeciw - 0        wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 10 w sprawie określenia wysokości oraz zasad otrzymywania diet 
przysługujących radnym oraz zwrotu radnym kosztów podróży służbowych 
 
Przewodniczący RM - poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Przybycień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych:     za - 14     przeciw - 0        wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 11 w sprawie zasad zgłaszania projektów uchwał w ramach obywatelskiej 
inicjatywy uchwałodawczej 
 
Przewodniczący RM - poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały. 
 



B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Przybycień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały z naniesioną 
autopoprawką: 
Głosowało 14 radnych:     za - 14     przeciw - 0        wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 12 w sprawie określenia głównych zadań i kierunków do realizacji w latach 
2018-2023 
 
Przewodniczący RM - poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Przybycień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych:     za - 14    przeciw - 0        wstrzymało się - 0. 
 
Ad. 11 
 
Nie było. 

 
Ad. 12  
 
Nie było. 
 
Ad. 13 
 
B. Siemczonek - radna Powiatu Kłodzkiego -  złożyła gratulacje Burmistrzowi i radnym którzy 
uzyskali mandat zaufania. Radna podziękowała wszystkim mieszkańcom Gminy, którzy 
oddali na nią głos w wyborach do Rady Powiatu Kłodzkiego. Podziękowała Burmistrzowi, 
Radzie Miejskiej i wszystkim pracownikom z którymi miała przyjemność współpracować. 
 
Burmistrz - zaprosiła radną na ostatnią sesje Rady Miejskiej. 
 
 
 
 



Ad. 14 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął LXIII sesję Rady Miejskiej w 
Radkowie. 
 
 
Protokołowała:        Przewodniczący RM  
            w Radkowie 
Lucyna Połowczuk         Stanisław Hajłasz   
  

 
 


